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Abstract (en)
A refuse container has a closable lid which has an opening and on which a refuse filling chamber is mounted which has a locking and unlocking
mechanism and can be moved between a first position, in which it can be filled from the outside after actuation of the locking and unlocking
mechanism, and a second position in which it is emptied into the interior of the refuse container, access from the outside then being blocked.
The refuse container is characterised in that the refuse filling chamber (31) can be pivoted about a horizontal axle (37) between a filling position,
projecting beyond the upper side of the lid, and a position which terminates or is flush with the upper side of the lid and in which the refuse filling
chamber is accommodated inside the refuse container. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Abfallbehälter mit einem abschließbaren, eine Öffnung aufweisenden Deckel, an dem eine einen Ver- und Entriegelungsmechanismus
aufweisende Abfalleinfüllkammer angebracht ist, die zwischen einer ersten Stellung, in der sie von außen her nach Betätigung des Ver- und
Entriegelungsmechanismus befüllbar ist, und einer zweiten Stellung beweglich ist, in der sie in den Innenraum des Abfallbehälters entleert wird,
wobei dann der Zugriff von außen blockiert ist, ist dadurch gekennzeichnet, daß die Abfalleinfüllkammer (31) um eine Horizontalachse (37)
zwischen einer über die Deckeloberseite ragenden Einfüllstellung und einer mit der Deckeloberseite abschließenden bzw. fluchtenden Stellung
verschwenkbar ist, in der die Abfalleinfüllkammer im Inneren des Abfallbehälters untergebracht ist. <IMAGE>
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